

Fuel Injector Cleaner

Nettoyant d'injecteurs

Improves fuel economy

Prevents corrosion

Will not harm

catalytic converters

Réduit la consommation
de carburant

Empêche la corrosion

Ne pose aucun danger
pour les convertisseurs
catalytiques



N° 2005C
(CCM)



355 mL

DANGER

POISON. IRRITANT

CONTENTS HARMFUL. MAY IRRITATE EYES. Do not swallow. Do not get in eyes or on skin. Do not breathe fumes. Use only in a well-ventilated area. Keep out of reach of children. **FIRST AID TREATMENT:** Contains petroleum distillates.

If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If in eyes or on skin, rinse well with water. If breathed in, move person into fresh air.

CONTENU NOCIF. PEUT IRRITER LES YEUX. Ne pas avaler. Éviter tout contact avec les yeux ou la peau. Ne pas respirer les émanations. N'utiliser que dans un endroit bien aéré. Tenir hors de la portée des enfants. **PREMIERS SOINS:** Contient des distillats du pétrole. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec les yeux ou la peau, bien rincer avec de l'eau. En cas d'inhalation, transporter à l'air frais la personne exposée.

Cleans injectors, carburetors, intake valves and ports.

DIRECTIONS: Read entire label before using this product. Pour directly into the gas tank. One 355 mL treatment works effectively in up to 53 litres of fuel.

Nettoie les injecteurs, les carburateurs, les soupapes et les orifices d'admission. MODE D'EMPLOI: Lire l'étiquette en entier avant d'utiliser ce produit. Verser directement dans le réservoir de carburant. Un traitement de 355 mL est efficace pour 53 litres de carburant.



© 2003 CARQUEST CANADA LTD., Toronto, ON Canada #635E 03A

Made in U.S.A./Fait aux É.-U.